DTP ANNABA NOTICE TENDER NATIONAL RESTRICTED No. 13/2015

                                                                               DEMOCRATIC REPUBLIC OF ALGERIA PEOPLE
MINISTRY OF PUBLIC WORKS

DEPARTMENT OF PUBLIC WORKS

ANNABA OF THE WILAYA

(NIF): 408,015,000,023,086

FAX: 038865701

 

TENDER NOTICE RESTRICTED NATIONAL # 1     3/2015
From Visa number # 12   4 dated 31/08/2015
 

The Directorate of Public Works of the wilaya of Annaba, launches a restricted national tender ratings for:   
PROGRAM - PACE 2015 - ROUTINE MAINTENANCE OF ROADS NATIONAL ACQUISITION MEANS 
Acquisition yard signaling trailers solar energy
 
ELIGIBILITY OF BIDDERS
 The restricted tender is addressed to respondents bidders the minimum eligibility requirements of the tender dossier, satisfying the following conditions:  
 
Ø  QUALIFICATION OF COMPANIES:  
Only qualified companies in Public Works Public Works (main or secondary activity) possess 347-4255 code, are allowed to bid.

-  If the condition of eligibility is not respected, the tender will be rejected systematically 

 

Qualified companies interested in this notice of tender can withdraw from the specifications of the   Directorate of Public Works of the wilaya of Annaba, located 12 Boulevard of 1 November 1954, with the tax identification number (NIF): 408,015,000,023,086 since the publication of this notice in the national dailies or BOMOP.

 

The company kit comprising: 
A.       TECHNICAL OFFER
 
1)        The declaration to subscribe duly filled, dated and signed (stamped and claw).  

2)        The declaration of probity duly filled, dated and signed (stamped and claw).

3)        The document "Instructions to Bidders", duly initialed, dated and signed.

4)        The schedule of special administrative clauses, duly initialed, signed and dated.

5)        The terms of particular technical clauses, duly initialed, signed and dated.

6)        The trade register (new registration).

7)        The articles of association, if any.

8)        Extract cleared roles or payment schedule

9)        The certificates updates

-       CASNOS

-       CNAS

-       CACOBATPH.

10)    A criminal record No. 3   signed the valid bid (original) less than 03 months.

11)    The certificate proving the completion of the legal procedure for filing financial statements SARL   EURL-SNC-SPA ... ..

12)    Performance related attestions justifying the delivery of the same supplies covered by the master of the book.

13)    Specifications and description of the material, and hidden on the signing of the supplier.

14)    The bank references.

15)    Certificate justifying hardware warranty.

16)    The professional qualification certificate and classification of skilled valid in Public Works (main or secondary activity) have the code 347-4255 

17)    Tax Identification Number (TIN)

18)    The balance sheets for years (2012-2013-2014) certified by the statutory auditor and stamped by tax service

 
B.       OFFER FINANCIAL
 

The component parts are the financial  offer:

 

1)        The submission letter, according to the attached model, duly completed, dated and signed (stamped and claw).

2)        The schedule of unit prices duly completed, dated and signed (stamped and claw).

3)        The quote quantitative and estimated duly completed, dated and signed (stamped and claw).

 

NB / - All documents must be valid

 

 The offers, consistent with the terms of the specifications must be submitted to the Secretariat of the Directorate of Public Works of the wilaya of Annaba, located 12 Boulevard of 1 November 1954,  under double sealed envelope, the outer envelope must be Anonymous and only cover the words:

 

A THE DIRECTOR OF PUBLIC WORKS
NOTICE NATIONAL TENDER RESTRICTED N ° 13/2015
Number Of Visa N ° 124 dated   31/08/2015 

 
PROGRAM - PACE 2015 - ROUTINE MAINTENANCE OF ROADS NATIONAL ACQUISITION MEANS 
Acquisition yard signaling trailers solar energy
Directorate of Public Works of the Wilaya of Annaba
12, 1 November 1954 Boulevard ANNABA
                                                                                        "QUOTE  NOT OPEN"
 

The day and the time limit for submission of tenders will be the last day of the period of preparation of bids 08.30 am to 12.00 pm
 
The duration of bid preparation and (15 fifteen  days)  to account the date of first publication of this notice in the national dailies.
                      

The bids will remain valid for a period of 03 months + the bid preparation period.

 
The opening session of the technical and financial bids in public session will be held at the Headquarters Directorate of Public Works of the Annaba Province to the address indicated above, the last day of the date of preparation of offers   to 14: 00 h

 

If the bidders find it difficult to withdraw the specifications, they have the right to file a petition   to Mr. WALI of Annaba.

 

Original Text :-
      REPUBLIQUE ALGERIENNE DEMOCRATIQUE ET POPULAIRE
MINISTERE DES TRAVAUX PUBLICS

DIRECTION DES TRAVAUX PUBLICS

DE LA WILAYA DE ANNABA

(NIF) : 408015000023086

FAX : 038865701

 

AVIS D’APPEL D’OFFRES NATIONAL RESTREINT N° 1  3  /2015
Numéro Du Visa N° 12  4 en date  31/08/2015
 

La Direction des Travaux publics de la wilaya de ANNABA, lance un avis d’appel d’offres national restreint pour :   
PROGRAMME - PACE 2015 - ENTRETIEN COURANT DES ROUTES NATIONALES ACQUISITION DE MOYENS 
Acquisition de remorques de signalisation de chantier à energie solaire
 
ELIGIBILITE DES SOUMISSIONNAIRES
 L’appel d’offres restreint est adressé aux soumissionnaires répondants aux conditions d’éligibilité minimales requises par le dossier d’appel d’offres et satisfaisants aux conditions suivantes :  
 
 QUALIFICATION DES ENTREPRISES :  
Seules les Entreprises qualifiées en Travaux Publics Travaux Publics (Activité principale ou secondaire) possèdent le code 347-4255, sont autorisées à soumissionner.

 Si la condition de l’éligibilité n’est pas respectée, l’offre du soumissionnaire sera écartée systématique 

 

Les entreprises qualifiées et intéressées par le présent avis d ‘appel d’offres peuvent retirer le cahier des charges auprès de la  Direction des Travaux Publics de la wilaya d’Annaba, sise 12 Boulevard de 1er Novembre 1954, possédant le Numéro d’identification fiscale (NIF) : 408015000023086 dès la parution du présent avis sur les quotidiens nationaux ou le BOMOP.

 
Le Dossier de l'entreprise comportant: 
A.      OFFRE TECHNIQUE
 
1)       La déclaration à souscrire dûment renseignée, daté et signée (cachet et griffe)  .

2)       La déclaration de probité dûment renseignée, daté et signée (cachet et griffe).

3)       Le document « Instructions aux soumissionnaires », dûment paraphés, daté et signés.

4)       Le cahier de clauses administratives particulières, dûment paraphé daté et signé.

5)       Le cahier de clauses techniques particulières, dûment paraphé daté et signé.

6)       Le registre de commerce (nouvelle immatriculation).

7)       Les statuts de l’entreprise, s’il y a lieu.

8)       L’extrait de rôles apurées ou avec échéancier de paiement

9)       Les attestations de mises à jour

 CASNOS

 CNAS

 CACOBATPH.

10)   Un extrait du casier judiciaire N°3 du  signataire de la soumission valide (original) moins de 03 mois.

11)   L’attestation justifiant l’accomplissement de la procédure de dépôt légal des comptes sociaux SARL-EURL-SNC-  SPA…..

12)   Les attestions de bonne exécution justifiant la livraison des mêmes fournitures visées par le maitre de l’ouvrage.

13)   Fiche technique et descriptif du matériel, portant signature et caché du fournisseur.

14)   Les références bancaires.

15)   Attestation justifiant la garantie du matériel.

16)   Le certificat de qualification et classification professionnelles, en cours de validité qualifiée en Travaux Publics (Activité principale ou secondaire) possèdent lecode 347-4255 

17)   Numéro d’identification fiscale (NIF)

18)   Les bilans comptables des années (2012-2013-2014) certifié par le commissaire au compte et visé par les services des impôts

 
B.      OFFRE FINANCIERE
 
Les pièces composant l’offre financière sont :

 
1)       La lettre de soumission, suivant le modèle joint, dûment renseigné, daté, signé (cachet et griffe).

2)       Le bordereau des prix unitaires dûment renseigné, daté, signé (cachet et griffe).

3)       Le devis estimatif et quantitatif dûment renseigné, daté, signé (cachet et griffe).

 
NB/-Toutes les pièces doivent être en cours de validité

 
 Les offres, conformes aux conditions du cahier des charges, doivent être déposée au secrétariat de la Direction des Travaux Publics de la wilaya d’Annaba , sise 12 Boulevard de 1er Novembre 1954 ,  sous double pli fermé, l’enveloppe extérieure devra être Anonyme et ne portera que la mention :
 

A MONSIEUR LE DIRECTEUR DES TRAVAUX PUBLICS
AVIS D’APPEL D’OFFRES NATIONAL RESTREINT N° 13 /2015
Numéro Du Visa N° 124 en date  31/08/2015 

 
PROGRAMME - PACE 2015 - ENTRETIEN COURANT DES ROUTES NATIONALES ACQUISITION DE MOYENS 
Acquisition de remorques de signalisation de chantier à energie solaire
Direction des Travaux Publics de la Wilaya de Annaba
12, Boulevard du 1er Novembre 1954 ANNABA
                                                                                        " SOUMISSION A NE PAS OUVRIR "
 

Le jour et l’heure limite de dépôt des offres seront le dernier jour de la durée de préparation des offres du 08.30h au 12.00h
 
La durée de préparation des offres et de (15 quinze  jours)  à compte de la date de la première publication du présent avis dans les quotidiens nationaux.
                      

Les offres resteront valides pendant une période de 03 Mois + la durée de préparation des offres.

 
La séance d’ouverture des plis techniques et financiers se tiendra en séance publique au Siège de la Direction des Travaux Publics de la Wilaya d’Annaba à l’adresse sus indiquée, le dernier jour de la date de préparation des offres  à 14 :00 h

 

Dans le cas aux les soumissionnaires trouvent des difficultés de retirer les cahiers des charges, ils ont le droit de déposer une requête  au Monsieur le WALI d’ANNABA.

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

